
Referat bestyrelsesmøde Holte Ski d.15/8 kl 19.30 i foreningshuset. 
Fremmødte:  Jørgen C., Jørgen J., Bjarne, Niels, Anders, Henrik. 

1. Økonomi status 
• Status ved Jørgen C. Jørgen C gennemgik status ud fra de udsendte 

bemærkninger. Der er kommet ekstra indtægter for AU for 1100. 

• Udfordring i forhold til afregning fra alpin DM turen. Vi kan vælge at 
komme ud med et underskud eller bede deltagerne tilbagebetale et 
beløb på 3600 kr. Beløbet er konteret under AU. Men ingen 
tilbagebetaling denne gang til deltagerne, da det er forpasset. 

2. Status på Kongevejs-løbet 10/9. 
• Vi er godt I gang. Ca 1/3 af tilmeldingerne I hus. Kun 37 tilmeldte p.t. 

Sidste tilmelding den 7/9. Vi har halvdelen af de hjælpere vi skal 
bruge. 

• Vi har desværre ikke fået vores kulturminister som starter. Vi forsøger 
at få borgmesteren som starter. Banner sættes op 1 uge før d. 10/9 

3. Aktiviteter i sæsonen 23/24 
• Skigymnastik 

1. Hvornår starter vi? Fra 6/9 til 20/12. 
2. Kontakt person I bestyrelsen til skigymnastik: Niels B overtager 

kontakt rollen. Niels skal have kontakt oplysningerne. Jørgen C 
sender dem. 

3. Hvad gør vi for at få flere deltagere? Forsætter vi vores aftale 
med Rungsted Kajakklub? Vi forsætter vores tilbud. Skriver ud 
til HI at deres medlemmer kan deltage i skigymnastikken. 350 
kr. for en sæson. Jørgen J skriver oplæg. 

4. Samarbejde med YF. 
5. Tag fat I fat I formanden for Orientering. 
6. Vi kan tage fat I Holte Roklub på et senere tidspunkt. 

• Snowkids 
1. Det regner vi med at det kører. De er gået I gang. 

• Bruger-tilfredsheds-undersøgelse i forhold til vores ski-ture i henhold 
til mail fra Nicolaj 

1. Jørgen snakker med Helene om hun har tid nu, der gør det 
fremadrettet og som en forventnings-afstemning. 

2. Skal vi have en spørge skema efter hver tur?  

• Hvordan finder vi tur-arrangører ? 
1. Vi forsøger at finde nogen potentielle kandidater. Jørgen taler 

med Erling 



• Ture 
1. Uge 7 booket til Kvittfjell 
2. Isaberg booket sidste weekend I januar uge 4 og 1.uge af 

marts uge 9 
3. Gålå booket uge 4 og uge 10 

• Udbydelse af instruktør job for den kommende sæson 
1. Vi udsender en oversigt over vores ture og beder 

instruktørerne om at melde sig. Godt at ha suppl. instruktører. 
 

4. Nyt fra LU 
• Intet nyt 

5. Nyt fra AU 
• Orientering fra møde med KS om AKD. Begge klubber (både KS og 

Holte ski) er parat til at gå med i AKD, og vi melder det til AKD, samt 
spørger skiforbundet hvordan det går i forhold til regel ændringer. 

6. Nyt fra HI, Idræts råd, kommunen, Ski forbund m.m. 
• Der er nogle uklarheder i forhold til ture arrangeret gennem AKD og 

Snowtravel (Hareskovens rejse bureau) og rabat ordninger for ski 
team medlemmer. 

• Kommunen. Vi skal tjekke op på om der kommet nye halinspektører 
og idrætschef. Sten Lind er der stadigvæk. 

7. Næste nyhedsbrev 
• Hjælpere til Kongevejsløb d. 10/9. Bjarne sender en tekst. 

• Skigymnastik-start, hygge med øl og vand efter anden gang (skal vi 
evt. også have noget at spise?) 

• Ture i den kommende sæson 

• Rulleski - træning onsdag og lørdag. Bjarne sender tekst. 

• Snowkids-træning. 

• Langrends DM. Bjarne sender tekst. 

• Alpin-konkurrence ture. 

• Undervisning i In-liners (rulleskøjter) lørdage i september. 

8. Evt. 
• Vi skal have opdateret hjemmeside I forhold bestyrelsen. Jørgen 

skriver til Niels. Henrik og Helene skal sende billede. 

• Vi skal diskutere hvad det er for et miljø vi skal have for de unge 

• Vi holder fast i næste bestyrelses-møde: 20/9. 

• Vi har et tilbud om at få besøg af skiforbundets Kim Bremmer. Vi skal 
finde en dag kl 18 med mad. Evt. d. 30/10 eller starten af november - 
mandage kl 18. Jørgen J skriver til Kim. 

• Niels B. Tilbyder undervisning i In-liners (rulleskøjter) lørdage i 
september (kommer også med i nyhedsbrev). 

  
Referent: Jørgen Jørgensen / Niels Balle.


